

Explanation—Funds are requested to meet the set up and operating costs in connection with the implementation of the Cultural Property Export and Import Act. These operating costs were not provided for in the original Estimates since they could not be determined until the administrative machinery, the Review Board, was agreed upon.

Source of Funds—Vote 20—(\$59,999)—Funds are available as a result of the delay in proclaiming the Cultural Property Export and Import Act and the consequent reduced grant requirement.

URBAN AFFAIRS—CANADIAN HABITAT SECRETARIAT

Vote 10b—To authorize a transfer to this Vote of \$3,276,999.

Explanation—Funds are required to:

- (1) provide \$525,000 as a contribution to the Association in Canada Serving Organizations for Human Settlements to cover the additional costs of site preparation for the Habitat Forum at Jericho Beach; and,
- (2) provide \$2,752,000 to cover the additional operating costs incurred during preparation for Habitat and during the conference.

Source of Funds—Vote 5—(\$3,276,999)—Funds are available since contributions for improved urban environment will not be required due to deferral of project.

SCHEDULE B

ONE DOLLAR VOTES WHICH AUTHORIZE THE PAYMENT OF GRANTS—6 VOTES.

CONSUMER AND CORPORATE AFFAIRS

Vote 25b—To authorize a grant of \$35,000.

Explanation—To increase the 1976 grant to the World Intellectual Property Organization from \$110,000 to \$145,000 as a result of the fluctuating exchange rate of the Swiss franc.

Source of Funds—Vote 25—(\$34,999)—Funds are available due to the deferral of a consultants study on the automation of operations within the Program.

EXTERNAL AFFAIRS

Vote 10b—To authorize grants totalling \$24,000.

Explanation—Additional funds are required to:

- (1) increase the grant to the United Nations Association in Canada from \$35,000 to \$55,000 to expand public information activities supporting Canada's higher profile as a member of the U.N. Security Council; and

Explication—Des fonds sont nécessaires pour couvrir les frais de fonctionnement et de mise en œuvre afférents à l'application de la Loi sur l'exportation et l'importation de biens culturels. Les présents frais de fonctionnement ne sont pas prévus dans le Budget principal étant donné qu'il était impossible de les établir avant que ne soit approuvé le rouage administratif, à savoir la Commission d'examen.

Source des fonds—Crédit 20—(\$59,999)—Les fonds sont disponibles en raison du report de la publication de la Loi sur l'exportation de biens culturels, et en raison de la réduction proportionnelle de la subvention requise.

AFFAIRES URBAINES (SECRETARIAT CANADIEN D'HABITAT)

Crédit 10b—Autoriser un virement de \$3,276,999 au présent crédit.

Explication—Le ministère a besoin de fonds:

- 1) pour affecter \$525,000 à titre de contribution, à l'Association canadienne d'aide aux organismes spécialisés dans les établissements humains pour payer les coûts supplémentaires de l'aménagement d'un endroit destiné au Forum d'Habitat tenu à la plage Jericho; et
- 2) pour affecter \$2,752,000 pour payer les dépenses de fonctionnement supplémentaires qui ont été engagées pendant la préparation du Forum d'Habitat et pendant la conférence.

Source des fonds—Crédit 5—(\$3,276,999)—Les fonds sont disponibles étant donné que les contributions réservées à l'amélioration du milieu urbain ne seront pas utilisées en raison de l'ajournement d'un projet.

ANNEXE B

CRÉDITS BUDGÉTAIRES D'UN DOLLAR AUTORISANT L'OCTROI DE SUBVENTIONS—6 CRÉDITS

CONSOMMATION ET CORPORATIONS

Crédit 25b—Autoriser une subvention totalisant \$35,000.

Explication—Pour porter de \$110,000 à \$145,000 la subvention accordée à l'Organisation mondiale de la propriété intellectuelle par suite des cours des changes flottant du franc suisse.

Source des fonds—Crédit 25—(\$34,999)—Les fonds sont disponibles en raison du report d'une étude par des experts-conseils sur l'automatisation des opérations dans le cadre du programme.

AFFAIRES EXTÉRIEURES

Crédit 10b—Autoriser des subventions totalisant \$24,000.

Explication—Des fonds additionnels sont nécessaires:

- (1) pour porter de \$35,000 à \$55,000 la subvention accordée à l'Association des Nations Unies au Canada pour étendre les activités d'information publique visant